

Managing Suspected Patient

Steps and Instructions:

1- Managing a suspected case at the entrance gate	التعامل مع حاله مشتبه باصابتها بعدوى الكوفيد19 فى بدايه اليوم الدراسى
<ol style="list-style-type: none">1- Allocating a reception gate for kindergarten students, G1,2,32- - Allocating a gate for female students from G4-G11.3- - Allocating a gate for male students from G4-G11.4- Assistant is available at each gate to measure the temperature of students and staff.5- Student or staff members will not be allowed to enter the class if fever is apparent.6- Student will send to waiting room with the supervisors7- Supervisor will immediately call the parents8- Parents will have to return back to school to pick the student.9- If parents will be late more than 15 minutes so the nurse should come and take the student to the isolation room till the parents arrive.10- Clean up and sanitization all area and surfaces of the school which may have the suspected person accessed. This area will be closed until cleaning is completed.11- Student will not be allowed to enter the school until the temperature returns normal and must show negative PCR result .	<p>1- للحد من التزاحم فقد تم تقسيم بوابات الدخول كالاتى :-</p> <p>جوابة الاستقبال لطلبة رياض الاطفال والصفوف (الاول والثاني والثالث</p> <p>- بوابة لطلبات الصف الرابع حتى الحادي عشر</p> <p>- بوابة للطلاب من الصف الرابع حتى الحادي عشر</p> <p>2- يتم قياس الحرارة عند كل بوابة لجميع الطلاب والعاملين فى المدرسة</p> <p>3- لن يسمح لاي طالب او احد العاملين دخول المدرسة فى حال ارتفاع درجة الحرارة</p> <p>4-يقوم احد افراد قسم الاشراف بنقل الطالب فى حال ظهور ارتفاع درجة الحرارة الى غرفه الانتظار</p> <p>5- يقوم المشرف بالاتصال الفورى بولى امر الطالب للعودة الى المدرسة واصطحابه الى المنزل</p> <p>6- فى حال تاخر ولى الامر عن 15 دقيقه فيتم الاتصال بالمرضه لاصطحاب الطالب الى غرفه العزل الطبي حتى ياتي ولى الامر</p> <p>7-تتم عمليه التنظيف والتعقيم لجميع الاماكن والممرات والاسطح التي قد تواجد فيها الطالب</p> <p>8-لن يسمح للطلاب او الموظف بدخول المدرسة حتى زوال الاعراض و اظهار نتيجة فحص للكوفيد سلبيه</p>

2-Managing suspected case during the school day

- 1-If the students or staff showing one of the Covid - 19 symptoms while at school immediately inform the school nurse.
- 2-The nurse will take the suspected person to school isolation room.
- 3- The supervisors will be contacted immediately to the parents.
- 4- If the student has minor symptoms and stable then parents will be come for pick up within 1 hour maximum.
- 5-If the staff or students is showing Sever symptoms and need more medical attention, The school will call ambulance and send them to the hospital, accompanied by parent or from the member of school medical team if the parents not available.
- 6- The patient should not return to school till the PCR result is obtained, if the result is negative child can come to school so long as they are symptoms free.
- If the result is positive they should take 14 days quarantine , Then He will be allowed to come to school after a negative PCR result.
- 7- Clean up and sanitization all area and surfaces of the school which may have the suspected person accessed. This area will be closed until cleaning is completed.
- 8- Tracing will be conducted to identify those who have may come in to contact with the suspected case.
- 9- All in close contact with confirmed covid-19 positive cases will be notified phone calls and must undergo for 14 days' home quarantine. attend the online class.
- 10-Harvest school will maintain adequate records of Staff, students, parents and guests for contact tracing purpose.
- 11- If Two or more cases were confirmed this might result in the suspension of normal classes and beginning distance learning for all students in all the school.

التعامل مع حاله مشتبه باصابتها بعدوى الكوفيد19 خلال اليوم الدراسي

- 1- إذا ظهر على احد الطلاب أو الموظفين أحد أعراض فيروس الكوفيد اثناء تواجدهم في المدرسه يجب اتباع التالي :
-أ. إبلاغ الممرضه بالمدرسة فوراً
ب. تقوم الممرضه بنقل المشتبه به فوراً إلى غرفة العزل بالمدرسة
- 2- سيتم الاتصال على الفور بإولياء الامور من خلال القنوات الرسمية بالمدرسة
3. إذا كان لدى الطالب أعراض طفيفة ومستقرة ، فيجب على ولي الامر ان يأتي في غضون ساعة واحدة كحد أقصى وينتظر الطالب في غرفه العزل الطبي
- 4-إذا ظهر على الطالب أعراض خطيره واحتاج إلى مزيد من العناية الطبية ، فسيقوم الفريق الطبي بالمدرسة بالاتصال بالإسعاف وإرساله إلى المستشفى ، برفقة الوالدين أو مع عضو من الفريق الطبي بالمدرسة إذا لم يكن الوالدان متاحين .
- 5-لا يجب على المريض العودة إلى المدرسة حتى يتم الحصول على نتيجة تحليل الفيروس ، إذا كانت النتيجة سلبية ، يمكن للطفل أن يأتي إلى المدرسة طالما أنه لا توجد أعراض. إذا كانت النتيجة إيجابية ، فيجب أن يستغرق 14 يوماً من الحجر الصحي المنزلي ويجب اعاده الفحص ليتمكن من العوده للمدرسه عند الحصول على نتيجة سليبه
- 6.سوف يتم تنظيف وتعقيم جميع مناطق وأسطح المدرسة التي قد يصل إليها الشخص المشتبه به. سيتم إغلاق هذه المنطقة حتى اكتمال التنظيف
7. سيتم رصد و تحديد كل من كان على اتصال بالحالة المشتبه بها
8. سيتم إخطار جميع الأشخاص الذين هم على اتصال وثيق بحاله الايجابية المؤكدة عن طريق المكالمات الهاتفية ويجب أن يخضعوا للحجر المنزلي لمدة 14 يوماً
- 9-ستحتفظ مدرسة هارفيست بسجلات كافية للموظفين والطلاب وأولياء الأمور والضيوف
- 10- إذا تم تأكيد حالتين أو أكثر ، فقد يؤدي ذلك إلى تعليق الفصول العادية وبدء التعلم عن بعد لجميع الطلاب في كل المدرسه



INFORM
the school nurse



MOVE

Immediately MOVE
the suspected person to school isolation room .



Inform Parents
The school will be contacted immediately to the parents through school official channels.



SANITIZE

Clean up and sanitization all area and surfaces of the school which may have the suspected person accessed. This area will be closed until cleaning is completed.



Ambulance (Severe)

If the staff or students is showing Sever symptoms and need more medical attention, The school medical team calls the ambulance,patient must make the CPR test he will not return to school till he has negative result



PICK UP

If the student has minor symptoms and stable then parents will be come for pick up within 1 hour maximum.



TRACK

Tracing will be conducted to identify those who have may come in to contact with the suspected case.



QUARNTINE

Those who are in close contact will require 14 days home quarantine and attend the online class